
ВИТЯГ 

з протоколу № 8 

засідання вченої ради 

факультету інформаційних технологій і математики 

Волинського національного університету імені Лесі Українки 

від 29 березня 2023 р. 

 

Голова вченої ради – Світлана ЯЦЮК 
Секретар – Ольга ШВАЙ 

Присутні: усі члени вченої ради факультету інформаційних 

технологій і математики 

СЛУХАЛИ: Про результати опитування здобувачів освіти (зимовий семестр 

2022/2023 н. р.) щодо організації навчального процесу, вибору 

індивідуальної освітньої траєкторії, якості викладання освітніх 

компонентів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

1. Світлана Яцюк, декан факультету інформаційних технологій і математики, 

поінформувала про результати опитування здобувачів освіти (зимовий семестр 

2022/2023 н. р.) щодо організації навчального процесу, вибору індивідуальної 

освітньої траєкторії, якості викладання освітніх компонентів. 

2. Гарант освітньо-професійної програми «Середня освіта. Інформатика» першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти Світлана Яцюк зазначила, що здобувачі 

освіти обізнані з освітньою програмою, яка є доступною на сайті факультету 

(університету). Усі здобувачі знайомі з цілями, метою, очікуваними 

результатами навчання. 86,5% здобувачів освіти вважають достатнім зміст (набір 

освітніх компонентів) освітньої програми для успішної роботи за фахом. 

Більшість здобувачів освіти вважають освітні компоненти, які вони вивчають, 

необхідні для професійної діяльності. Позитивним є те, що більшість опитаних 

вважають об’єктивною організацію системи оцінювання. 54% опитаних 

стверджують, що усі викладачі на належному професійному рівні забезпечують 

викладання профільних дисциплін. Натомість було виокремлено конкретних 

викладачів: Пастернак В.В. (8%), Юнчик В.Л. (8%), Яцюк С.М. (7%), Ройко Л.Л. 

(7%), Швай О.Л. (3%), Антонюк Б.П. (3%), Хомяк М.Я. (2%), Чепрасова Т.І. (2%), 

Гришанович Т.О. (2%), Павленко Ю.С (2%), Булатецький В.В. (2%), Булатецька 

Л.С.(2%).  

На запитання «Якими дисциплінами, на Вашу думку, слід доповнити блок 

професійної підготовки?» 38% студентів стверджують, що нічого змінювати не 

потрібно, 40% студентів не дали відповіді на це запитання. Однак 5% студентів 

вважають, що необхідно додати дисципліни пов'язані з професійною діяльністю, 

5% - необхідно доповнити 3d-моделювання, 3% – необхідно додати більше 

методики навчання інформатики та педагогіки, 3% – необхідно додати розробку 

ігор і 3% - необхідно додати ознайомлення зі шкільними програмами, а також 3% 

вважають, що потрібно більше навчальної практики.  

86,6% респондентів вважають достатньою практичну підготовку за ОП. 

Серед опитаних 87% стверджують, що їх очікування співпали з реальним змістом 

освітньої програми, 8% вказують на те, що частково співпали очікування і 5% не 



відповіли на дане запитання. Кураторам першого курсу, гаранту ОП, слід 

продовжити проводити заходи, які сприятимуть адаптації першокурсників до 

навчання у вузі. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Інформацію про результати онлайн опитувань здобувачів освіти 

прийняти до відома. На основі аналітичного звіту про результати опитувань 

здобувачів освіти розробити пропозицій щодо подальшого вдосконалення 

освітньої діяльності за ОП, які реалізуються на факультеті інформаційних 

технологій і математики. 

2. Інформацію про результати онлайн опитувань здобувачів освіти та 

заходи, вжиті на основі цих результатів, донести до здобувачів освіти факультету 

інформаційних технологій і математики. 

3. Завідувачам кафедр, гарантам освітніх програм регулярно проводити 

для здобувачів освіти зустрічі з випускниками, вчителями-практиками, залучати 

їх до проведення занять. 

4. Продовжити практику проведення анкетування здобувачів вищої освіти 

та стейкхолдерів щодо якості надання освітніх послуг. 

 

 

 

Голова 

Вченої ради факультету 
інформаційних технологій і математики: Світлана ЯЦЮК 

 

 

Секретар: Ольга ШВАЙ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИТЯГ 

з протоколу № 1 

засідання вченої ради 

факультету інформаційних технологій і математики 

Волинського національного університету імені Лесі Українки 

від 30 серпня 2023 р 

 

Голова вченої ради – Світлана ЯЦЮК 
Секретар – Ольга ШВАЙ 

Присутні: усі члени вченої ради факультету інформаційних 

технологій і математики 

СЛУХАЛИ: Про результати опитування здобувачів освіти (літній семестр 

2022/2023 н. р.) щодо організації навчального процесу, вибору 

індивідуальної освітньої траєкторії, якості викладання освітніх 

компонентів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

1. Світлана Яцюк, декан факультету інформаційних технологій і 

математики, поінформувала про результати опитування здобувачів освіти 

(літній семестр 2022/2023 н. р.) щодо організації навчального процесу, 

вибору індивідуальної освітньої траєкторії, якості викладання освітніх 

компонентів. 

2. Гарант освітньо-професійної програми «Середня освіта. Інформатика» 

першого (бакалаврського) рівня вищої освіти Світлана Яцюк зазначила, 

що здобувачі освіти ОПП обізнані з цілями, змістом, структурою освітньої 

програми. Важливим напрямом анкетування було вивчення рівня 

задоволеності здобувачів освіти організацією системи оцінювання. 

Позитивним є те, що більшість опитаних вважають, що їх об’єктивно 

оцінюють. Кураторам першого курсу слід продовжити проводити заходи, 

які сприятимуть адаптації першокурсників до навчання у вузі. Необхідно 

продовжити роботу по вивченню оцінки здобувачами освіти витрат часу 

на засвоєння змісту освітніх компонентів та проаналізувати їх суб’єктивні 

оцінки навчального навантаження. Така інформація, дасть змогу 

підвищити якість освітніх програм та навчальних планів. Висновки слід 

врахувати при виробленні пропозицій для вдосконалення освітньої 

діяльності за ОПП «Середня освіта. Інформатика». 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Інформацію про результати онлайн опитувань здобувачів освіти та 

заходи, вжиті на основі цих результатів, донести до здобувачів освіти 

факультету інформаційних технологій і математики. 

2. Кураторам провести роз’яснювальну роботу серед здобувачів освіти усіх 

курсів щодо залучення їх до програми «Подвійний диплом» та 

внутрішньої й міжнародної академічної мобільності. 

3. Завідувачам кафедр, гарантам освітніх програм регулярно проводити 

зустрічі з представниками органів студентського самоврядування 



факультету щодо питань удосконалення освітнього процесу, оновлення 

освітньої програми, розвитку науково-дослідної роботи здобувачів 

освіти, популяризації академічної доброчесності. 

4. Вивчити оцінку витрат часу здобувачами освіти на опанування освітніх 

компонентів, врахувати їх при оновленні силабусів. 

5. Продовжити практику проведення анкетування здобувачів вищої освіти 

та стейкхолдерів щодо якості надання освітніх послуг. 

 

 

 

Голова 

Вченої ради факультету 

інформаційних технологій і математики: Світлана ЯЦЮК 

 

 

Секретар: Ольга ШВАЙ 
 

 

 
 


